
Postpensjonistene i Telemark 
 
 
Referat fra medlemsmøte på Villa Fløyen 22.september kl.12.00. 
 
 
 
Det var 52 medlemmer til stede på møtet. 
 
Leder ønsket velkommen til møtet og ønsket spesielt nye medlemmer velkommen 
 

Herøya Oldermannslag underholdt oss med musikk og historier i om lag 1 time.  

Etter underholdningen, gikk praten livlig ved og mellom bordene, mens kaffe og bløtkake ble 
fortært.. Det var tydelig at det var mangt å prate om etter det siste møtet som var 5.mars 2020. 
Avdelingens vanlige utlodning ble foretatt, og her var det mange gevinster som skulle trekkes ut. 
Dette gikk veldig bra og åre-salget innbrakte kr.4000,-.                         

Leder informerte litt om forskjellige saker, bl.a. årsmøte som i 2021 måtte foretas skriftlig pr.post 
og e-post. Avdelingens styre er nå fulltallig, noe tidligere år har vært en utfordring. Landsmøtet i 
Postens Pensjonistforbund ble avholdt digitalt 7- 8.juni. 

Videre møter for 2021 i avdelingen, er den tradisjonelle julemiddagen torsdag 9.desember. Her vil 
det bli sendt ut invitasjon m/påmelding. 

Leder for turkomiteen orienterte om turopplegg. Som det vil være kjent, har det ikke vært mulig 
med turer i 2020 og dels i 2021. I 2022 vil en planlegge for turer, som en vil komme tilbake til på 
julemøte 9.desember. 

Møtet  ble avsluttet kl. 15.00 
 
 
Frank Roy Larsen 
Referent/leder 
 


